

Assemblée Générale /General Assembly APEEE de Bruxelles IV

Année scolaire 2018-2019, School year 2018-2019

Charlemagne Building, 170 Rue de la Loi, 1040 Bruxelles – 4.12.2018

Motion(s) for inclusion in the agenda of the General Assembly

Proposition d'inclusion dans l'ordre du jour de l'Assemblée Générale

Vous devez remplir ce formulaire en anglais et français et l'envoyer avec le nombre de signatures requises, à "secretariat@bru4.eu" pour le **13 novembre 2018** au plus tard.

You should complete this form in English and French and send it along with the required number of signatures to "secretariat@bru4.eu" on or before **November 13th, 2018**.

1 Point/Motion par document

1 Point/Motion per document

Motion / Proposition:

We call on the Board of the APEEE to provide transparent accounts of the annual Somerfest.

Proposed by / proposé par

Nom/Name: IRONSIDE

Prénom/First name: Sarah

Parent d'un enfant en / Parent of a child in (précisez classe / specify class): S2 and S5

Mat / Prim / Sec Section: BG DE EN ET FR IT NL RO

Nom/Name: VIGNATI

Prénom/First name: Vanessa

Parent d'un enfant en / Parent of a child in (précisez classe / specify class): S2 and S5

Mat / Prim / Sec Section: BG DE EN ET FR IT NL RO

Explanatory note / informations complémentaires:

Parents appreciate that Somerfest is a very important part of the school and the benefits it brings to students, parents and teachers. Parents appreciate the huge personal investment of the volunteers who organise the events. Nevertheless parents are concerned that they do not get transparent information on the cost of organising Somerfest; the income generated or where the profits from Somerfest are distributed.

Parents have learned, informally, that Somerfest 2017 incurred a financial loss – can this be confirmed and details of the accounts. Parents request the accounts of Somerfest 2018 and information on the proposed distribution of any funds raised.

Les parents apprécient le fait que la Somerfest soit très importante pour l'école et que les bénéfices soient utilisés pour les étudiants, les parents et les professeurs. Les parents apprécient l'énorme investissement personnel des volontaires qui organisent les événements. Néanmoins les parents n'obtiennent pas d'informations transparentes sur les coûts relatifs à l'organisation de la Somerfest; quel est le revenu généré et comment les profits de la Somerfest sont-ils distribués? Les parents ont appris, de façon informelle, que la Somerfest 2017 a généré une perte financière - Peut ceci être confirmé et détaillé par un compte rendu? Les parents demandent le relevé des comptes de la Somerfest 2018 et des informations sur la distribution proposée de tout fond recueilli.